
Domuz saldırısına
uğrayan kişi ağır
yaralandı

Osmaniye’nin Düziçi ilçe-
sindeAlibozluKöyüDereo-

bası Mahallesi’nde M. Toz isimli
vatandaş domuz saldırısına uğ-
rayarak ağır yaralandı.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye 1.Amatör lig
ekiplerinden Toprakkale

Gençlerbirliği Spor, teknik direk-
törlük görevine deneyimli isim
Yusuf Göçer’i getirdi. � Sayfa 5’te

Osmaniye’de Oymakbaşı
Hizmet İçi Eğitim Kursu ile

İzci Liderliği Temel Kursunu
(LTK) tamamlayandin görevlileri
İl Müftüsü Ali Çakmak'ı maka-
mında ziyaret e�i. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’de 7 Ocak kurtuluş
coşkusu yaşandı

AKDENIZ“Basın;
Milletin Ortak Sesidir.”
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Osmaniye Kamu-Sen İl Temsilciliği tarafındanmemur ve emekli zamlarına tepki gös-
termek için basın açılamasında bulunuldu.Grup adına konuşan Kamu-Sen İl Temsil-

cisi Fatih Üstüner, enflasyon rakamlarının açıklanması, memur ve emekli zamlarının belli
olmasıyla umutlarını kaybe�iklerini belir�i.2024 enflasyonunun %44,38 olduğunu son 6
aylık dönemde memur ve emeklilerin maaşlarının %5,75 eridiğini ifade e�i.

� Sayfa 2’de...

Osmaniye’nin düşman işgalinden kurtuluşunun 103’ncü yıl dönümü etkinlikleri çerçe-
vesinde fener alayı düzenlendi. Belediye Başkanı İbrahimÇenet, yürüyüşte yaptığı açık-

lamada,“Bizim Pahalı Süleymanlarımız ve o kaçkaç hadisesinin yaşandığı dönemde bütün
kahraman Osmaniye'mizin aziz şehitlerini bir kez daha saygıyla hürmetle şükranla anıyo-
rum.”dedi. � Sayfa 5’te...

Osmaniye’nin düşman işgalinden kurtuluşunun 103. Yıldönümü coşkuyla
kutlandı. Osmaniye Belediye Başkanı İbrahim Çenet günün anlam ve öne-

mine ilişkin bir konuşma gerçekleştirdi.Osmaniye’nin bağımsızlık mücadelesin-
deki kahramanlık ruhunun yeni nesillere aktarılmasının önemine vurgu yapan
Osmaniye Belediye Başkanı İbrahim Çenet ise; “7 Ocak Osmaniye'mizin Kurtu-
luş Bayramı kutlu olsun! Bugün, bu güzel vatanı bizlere emanet eden başta Gazi
Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere, tüm aziz şehitlerimizi ve kahraman gazi-
lerimizi saygı ve rahmetle anıyorum. Ruhları şad olsun! Bizler, düşmana karşı di-
renişiyle tarihe geçen Kaymakam Saim Bey'in ‘Ben vatanım işgal altındayken
oturamam’ diyerek gösterdiği ruhu taşıyoruz. Osmaniye’mizin kurtuluşunun
103. yılında, geçmişten gelen bu milli ruhu ve vatan sevgisini yeni nesillere ak-
tarmak için çalışıyoruz. Bizler, Rahime Hatunların, Palalı Süleymanların torun-
larıyız. Bir kez daha Osmaniye’mizin kurtuluşunu kutluyor; vatanımız için can
veren şehitlerimizi rahmetle anıyorum.” diye konuştu. � Sayfa 3’te...

İzci liderleri Müftü
Çakmak’ı ziyaret etti

7 Ocak Fener Alayı büyük ilgi gördü

Ek zamsız refah olmaz,
bu zamla karın doymaz

Osmaniye Toprakkale Top-
lum Sağlığı Merkezi, doğal

olan normal doğumun teşvik edil-
mesi amacıyla kapsamlı bir bilgi-
lendirme kampanyası
düzenledi.Kampanya çerçevesinde
Merkez Aile Sağlığı Merkezi’nde
açılan bilgilendirme standında va-
tandaşlara normal doğumun avan-
tajları anlatıldı. Ayrıca Türkmen
Beldesi’nde düzenlenen eğitim
programında, doğum süreci ve

doğal doğumun anne ile bebek sağ-
lığı üzerindeki olumlu etkileri uz-
manlar tarafından detaylı şekilde
açıklandı.Kampanyanın bir diğer
ayağı ise Lalegölü Köyü’nde ger-
çekleştirildi. Sağlık personelleri, ev
ziyaretleri yaparak birebir bilgilen-
dirme çalışmaları yürü�ü. Ziyaret-
lerde, normal doğumun anne ve
bebek için en sağlıklı yöntemlerden
biri olduğu vurgulanarak vatandaş-
ların soruları yanıtlandı.

� Sayfa 5’te...

Normal doğumun önemi anlatılıyor
Toprakkale G.B. Yusuf
Göçer ile anlaştı
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Osmaniye Dü-
ziçi Belediye Baş-
kanı Mustafa İba,
ilçenin ihtiyaçlarını
karşılamak ve
yaşam kalitesini ar-
tırmak için gece
gündüz demeden
çalışmalarını sür-
dürüyor.

Tatil ya da mesai

saati gözetmeksizin
yürütülen proje-
lerle, Düziçi’nin
çehresi adım adım
değişiyor.

Son olarak 100.
Yıl Mahallesi’nde
başlatılan altyapı ve
asfaltlama çalışma-
larıyla ilgili bilgi
veren Başkan İba,

belediye ekiplerinin
mevsimsel zorluk-
lara ve tatil günle-
rine rağmen
durmaksızın hiz-
met verdiğini be-
lir�i.

Başkan İba, "Va-
tandaşlarımıza ver-
diğimiz sözleri bir
bir yerine getiriyo-

ruz. ‘Durmak yok,
yola devam!’ anla-
yışıyla çalışmaları-
m ı z ı
sü rdürüyo ruz , "
dedi.

Hizmet odaklı
belediyecilik anla-
yışıyla halkın takdi-
rini kazanan Düziçi
Belediyesi, gerçek-

leştirdiği projelerle
ilçeye yeni bir soluk
getiriyor. Başkan
İba’nın kararlı li-
derliğinde yürütü-
len çalışmalar,
Düziçi halkının
memnuniyetini ar-
tırırken, ilçenin ge-
leceğine dair
umutları güçlendi-

riyor.
Düziçi Beledi-

yesi, ilçenin geli-
şimi ve
v a t a n d a ş l a r ı n
yaşam standartla-
rını yükseltmek için
özveriyle çalışmaya
devam ediyor.

Kaynak: Düziçi
Belediyesi

O s m a n i y e
Kamu-Sen İl Temsil-
ciliği tarafından
memur ve emekli
zamlarına tepki gös-
termek için basın
açılamasında bulu-
nuldu.

PTT Binası giri-
şinde bir araya gelen
sendika temsilcileri
burada tepkilerini
dile getirerek bek-
lentilerini açıkladı.

Grup adına ko-
nuşan Kamu-Sen İl
Temsilcisi Fatih Üs-
tüner, enflasyon ra-
k a m l a r ı n ı n
açıklanması, memur
ve emekli zamları-
nın belli olmasıyla
umutlarını kaybet-
tiklerini belir�i.

2024 enflasyonu-
nun %44,38 oldu-
ğunu son 6 aylık
dönemde memur ve
emeklilerin maaşla-
rının %5,75 eridiğini
ifade eden Üstüner,
şunları kayde�i:

“Geçtiğimiz yıl
kira %58,5; gıda
%43,6; okul %91,6;
sağlık %47,6; haber-
leşme %34; giyim
%32,8 zamlandı.
2025 yılı için de en-
flasyonun en düşük
%21 tahmin edildiği
bizzat Merkez Ban-
kası tarafından açık-

landı. Durum böy-
leyken yeniden de-
ğerleme oranı da
%43,93 olarak belir-
lendi. Motorlu taşıt-
lar vergisi, emlak
vergisi ve diğer
vergi ve cezalar bu
rakama göre artı-
rıldı. Yani kamu,
kendi alacaklarına
%44 zam yaptı.
Memur ve emekliye
geldiğinde ise
%6+%5 yeter dedi.
Alırken şahin olan-
lar, verirken güver-
cin oldu.Alırken bol
kepçe kullananlar,
verirken kaşığı bile
çok gördü. Alırken
bonkör, verirken
cimri oldular. Bütün
h a r c a m a l a r
%40'ların üzerinde
artmışken maaşlara
kümülatif %11,3
zam yapmayı yeterli
gördüler”

ÇALIŞANLAR
FAKİRLEŞİYOR
Üstüner, ekono-

mideki olumsuzluk-
ları memura,
emekliyemal edildi-
ğinde toplumu da
enflasyon canava-
rına kurban verilece-
ğine dikkat çekti.

Çalışanları sü-
rekli fakirleşen mil-
letin gelişip
ilerleyemeyeceğini

anlatan Üstüner,
şöyle dvam e�i:

“Enflasyon farkı
sıfır zamdemektir; o
da sonradan verilen
bir telafidir. Bumaaş
politikasıyla kamu
memur ve emekliye
karşı sürekli borç-
lanmaktadır. Elma
ile armudu toplayıp
enflasyon farkı ile
cüzi bir artış yapıp
bunu da memura
emekliye zam diye
anlatmayın. Millet-
ten hangi oranda alı-
y o r s a n ı z ,
çalışanınıza, emekli-
nize de o oranda
zam verin. İçinde
adalet olmayan
maaş sisteminin
refah getirmesi
mümkün değildir.
Memuru, emeklisi
mutlu olmayan ül-
kenin mutlu olması
mümkün değildir.
Refah payı olmayan
maaş artışına zam
denmez.

Bu yapılan ön
ödemeli enflasyon
tazminatıdır. Kaldı
ki resmi enflasyon
hedefinin %17,5 ol-
duğu yerde %6+5
zam izaha muhtaç-
tır. Bu, açıkça maaş-
lar 6,5 puan
eriyecek demektir.

Bu, açıkça ben

sizi enflasyona ezdi-
receğim demektir.
Biz ne bu ay verile-
cek olan enflasyon
farkı destekli
%11,54 ‘ü ne de
2025 yılının tamamı
için öngörülen kü-
mülatif %11,3'ü zam
olarak kabul etmi-
yoruz”

“ E n fl a s y o n
buysa o zaman zam
nerede? Yok eğer bu
zamsa o zaman en-
flasyon nerede? “
diye soran Üstüner,
sözlerine şu ifade-
lerle devam e�i:

“Bütçe açık veri-
yorsa, bunu memu-
run, emeklinin
rızkından kesip ka-
patmayın. Zaten
alım gücü sürekli
düşerken, daha
fazla fedakarlık bek-
lemeyin. Memurun,
emeklinin gelirinin
artmadığı ortamda,
bir de ödediği vergi
sürekli artıyor. Bu
da yaşam maliyetle-
rinin maaşlardan
fazla artması sonu-
cunda katlanamaz
neticeler doğuru-
yor.Memur, emekli,
hakkı olmayanı iste-
miyor. Başkasının
kaynağını bize akta-
rın demiyor. Milli
gelire yaptığı katkı-

nın, alın terinin,
emeğinin hakkını is-
tiyor. Hepimiz mil-
letimiz ve
devletimiz için her
türlü fedakarlığı ya-
parız. Ancak bu fe-
dakarlık adil ve eşit
d a ğ ı t ı l d ı ğ ı n d a
anlam kazanır.

Fedakarlık ya-
panların üstüne ba-
sarak yükselenlerin
olduğu yerde refahı
da kimlerin alacağı
bellidir. Öngörüle-
bilir ekonomi anla-
yışı ile çıkılan yolda
memur ve emekliye
eksi %6,5 zammı
reva görmek, me-
murun ve emeklinin
gözden çıkarıldığı-
nın ifadesi midir?”

TALEP VE
BEKLENTİLER
Üstüner, Türkiye

Kamu-Sen olarak
memur ve emekli
maaşlarının yeni-
den değerleme ora-
n ı n a
güncellenmesini,
üzerine refah payı
eklenerek gerçek
anlamda bir zamma
kavuşturulmasını
talep e�iklerini ak-
tardı.

Üstüner, “Ek
zam ve refah payı-
nın kalıcı bir bi-
ç i m d e

düzenlenmesini isti-
yoruz. Gelir vergisi-
nin adaletle
düzenlenmesini ,
herkesin kazancı ile
orantılı bir vergilen-
dirmeye tabi tutul-
masını bekliyoruz.
Bunun için de me-
murların gelir ver-
gisi dilimi %15'te
sabitlensin diyoruz.
Bütün ödemeler,
bilhassa ilave ek
ödeme emekli maa-
şına eklensin, emek-
linin de yüzü
gülsün evi şenlensin
istiyoruz. Birinci de-
receye gelen tüm
memurların ek gös-
terge rakamlarının
3600'e yükseltileceği
sözü, unutulmasın
diyoruz.Maliye yet-
kililerinin, kamu ça-
lışanlarını her
sıkıntılı durumda
baş vurulacak eko-
nomik kaynak ola-
rak görmekten
vazgeçmesini bekli-
yoruz. Maaş soru-
nuna kökten çözüm
üretecek politikalar
belirlensin diyoruz.
Aksi halde ek zam-
sız refah olmaz, bu
zamla karın doy-
maz” şeklinde ko-
nuştu.

Gonca Deniz
Karaçam

Ek zamsız refah olmaz, bu zamla karın doymaz
Migros ve Türkiye Kadın

Girişimciler Derneği (KAGİ-
DER) işbirliğiyle bu yıl 5'incisi
düzenlenen "Tarımda Kadın
Girişimci Geliştirme ve Hız-
landırma Programı" İstan-
bul'da gerçekleştirildi.

Migros ve KAGİDER'den
yapılan açıklamaya göre, diji-
tal tarım, finans, gıda güven-
liği vemarkalaşma süreçlerine
kadar geniş bir yelpazede bir-
çok konunun ele alındığı iki
günlük kampa, Türkiye'nin 24
farklı ilinde tarım sektöründe
en az bir, en çok üç yıldır faa-
liyet gösteren 43 kadın giri-
şimci katıldı. Kampın ilk
gününde açılış konuşmaları-
nın ardından, "Dijital Tarım &
İyi Örnekler ve Finans", "Hibe
ve Teşvikler" konulu paneller
düzenlendi.Migros veMacro-
center yöneticileri "Migros'ta
Fırsat Var" ve "Süreç Tasarımı
& Pazarlamada Genel Pers-
pektif" başlıklı konuşma yaptı.

İkinci günde ise Dijital
Tarım,Markalaşma, Kalite Sü-
reçleri, Migros'a Ürün Satışı
Yapmak & Deneyim Payla-
şımı, Girişimcilik Yolculuğu
başlıklı oturumlarda alanında
uzman isimler, kadın girişim-
cilere detaylı bilgiler aktardı.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Migros Grubu Pa-
zarlamadan Sorumlu İcra Ku-
rulu Üyesi Ekmel Baydur,
Migros olarak kadın girişimci-
lere yalnızca eğitim ve men-
törlük desteği sunmakla
kalmadıklarını, aynı zamanda
kalite standartlarına uygun
ürünlerini Türkiye'nin dört bir
yanındaki mağazalarında tü-
keticilerle buluşturduklarını
belir�i. Baydur, "Tarımda
Kadın Girişimci Geliştirme ve
Hızlandırma Programımızın
5'inci yılında, kadın girişimci-
lerimizin sektördeki dönü-
şüme katkı sağlayan projeler
geliştirdiğini ve yerelden ulu-
sala yayılan bir başarı hikayesi
yazdığını görmek bizler için
büyük bir gurur kaynağı." ifa-
delerini kullandı.

Kadın girişimcilerin güç-
lendirilmesi ve tarım sektö-
ründe daha etkin rol
almalarının sürdürülebilir kal-
kınma açısından kritik bir
öneme sahip olduğunu vur-
gulayan Baydur, hayata geçir-
dikleri programla kadın
girişimcilerin sadece üretici
olarak değil, aynı zamanda ye-
nilikçi ve sürdürülebilir çö-
zümler geliştiren liderler
olarak ekonomiye katılımını
destekleyen bir platform sun-
duklarını belir�i.

Baydur, "Bu program saye-
sinde girişimcilerimize finan-
sal okuryazarlıktan dijital
tarıma, markalaşmadan gıda

güvenliğine kadar geniş bir
alanda yetkinlik kazandırmayı
hedefliyoruz. Bugün kadın gi-
rişimcilerimizin başarı hikâye-
lerine tanıklık ederken, daha
sürdürülebilir ve verimli bir
geleceğe öncülük e�iklerini
görmekten büyük mutluluk
duyuyoruz. Bu yaklaşımımız
hem yerel kalkınmayı destek-
liyor hem de kadın üreticileri-
mize ulusal pazara açılma
imkanı sağlıyor. Önümüzdeki
yıllarda da kadın girişimcileri-
mizin yanında yer alarak, on-
ların ekonomik hayata
katılımını artırmaya ve tarım
sektörünün geleceğini birlikte
şekillendirmeye devam edece-
ğiz. Ayrıca, perakende medya
alanındaki iştirakimiz Mi-
meda ile de Migros'ta ürün
satış imkanına sahip olacak ilk
5 kadın üreticiye tanıtım des-
teği vereceğiz." değerlendir-
mesinde bulundu.

"Programımız, kadın gi-
rişimcileri tarım sektöründe
dijitalleşme gibi yenilikçi
alanlara da yönlendiriyor"
KAGİDER Yönetim Ku-

rulu Üyesi Dilara Koçak da
gerçekleştirilen programın,
kadın girişimcilerin tarım sek-
töründeki görünürlüğünü ar-
tıran, onları güçlendiren ve
daha sürdürülebilir bir gele-
cek inşa etmeleri için gerekli
araçları sağlayan güçlü bir
platform haline geldiğini ak-
tardı.Koçak, "Programımız,
kadın girişimcilere yetkinlikle-
rini geliştirme ve işlerini bü-
yütme fırsatı sunmakla
kalmıyor, onları tarım sektö-
ründe dijitalleşme gibi yeni-
likçi alanlara da yönlendiriyor.
Geride bıraktığımız beş yıl bo-
yunca, kadınların sadece üre-
tici değil, aynı zamanda birer
değişim lideri olduklarına ta-
nıklık e�ik. Sürdürülebilir
tarım tekniklerini benimseyen
ve yenilikçi yaklaşımlar geliş-
tiren girişimcilerin yerel ve kü-
resel ölçekte fark yaratmaya
devam ediyor." şeklinde görüş
belir�i. KAGİDER Yönetim
Kurulu Üyesi Beyza Beyzade
Berkol ise sürdürülebilir bir
gelecek inşa etmenin ortak so-
rumlulukları olduğuna deği-
nerek, "Tarım sektörü,
çevresel, ekonomik ve sosyal
dengenin sağlanmasında kilit
bir rol oynuyor ve sürdürüle-
bilir bir geleceğin temelini
oluşturuyor. Beşinci yılına
giren 'Tarımda Kadın Giri-
şimci Geliştirme ve Hızlan-
dırma Programı', kadın
girişimcilerin gücünü ve yara-
tıcılığını sektöre taşıyan, ta-
rıma yeni bir bakış açısı
kazandıran öncü bir platform
haline geldi." açıklamasında
bulundu. Kaynak: AA

Tarımda kadın
girişimcilere güçlü destek

Mesai gece gündüz devam ediyor
Osmaniye’nin Dü-
ziçi ilçesinde Ali-
bozlu Köyü

Dereobası Mahalle-
si’nde M. Toz isimli
vatandaş domuz

saldırısına uğraya-
rak ağır yaralandı.
Olay, Toz’un arazi-

sini gezdiği sırada
köpeklerinin çalılık-
lardan gelen sesler
üzerine, köpeklerin
bir domuzu kovala-
maya başlamasıyla
başladı.
Domuz, köpeklerin
kovalamasından ka-
çarken, M. Toz’un
olduğu yere doğru
yöneldi ve aniden
Toz’a saldırdı.
Şahıs, domuzun sal-
dırısı sonucu ağır
yaralandı.
Olayın ardından
Toz, telefonla arka-
daşlarını arayarak

durumu bildirdi.
Arkadaşları, yaralı
vatandaşını olay ye-
rinden alarakDüziçi
Devlet Hastanesi'ne
götürdü. Yapılan ilk
müdahalelerin ar-
dından, M. Toz’un
yaralarının ciddi ol-
duğu ve bu nedenle
ameliyat olacağı öğ-
renildi.
Düziçi ve çevre-
sinde son zaman-
larda sıkça
karşılaşılan domuz
sürülerinin, vatan-
daşların malına ve
canına zarar ver-

meye başladığını
belirten köy sakin-
leri, durumun ciddi-
yetine dikkat çekti.
Vatandaşlar, devlet
yetkililerinden bu
konuda acil önlem-
ler alınmasını talep
e�i.
Yerel halk, sürü ha-
linde gezen domuz-
ların daha fazla
zarara yol açma-
ması için hızlı bir şe-
kilde çözüme
kavuşturulacak bir
çalışma yapılmasını
istiyor.

Haber Bülteni

Domuz saldırısına uğrayan kişi ağır yaralandı
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Osman i ye ’d e
Sağlık-Sen Şubesi ta-
rafından Devlet
Hastanesi üyelerinin
katıldığı iş yeri tem-
silciler toplantısı dü-
zenlendi.

Sendika bina-
sında düzenlenen
toplantıya, Memur -
Sen onursal başkanı
Mücahit Çelik,
Memur Sen Osma-
niye il başkanı Mah-
mut Kahraman da
katıldı. Katılımcılar,
sendikanın yıllık ça-

lışmalarını değerlen-
dirdi ve yeni dö-
nemlerde yapılacak
faaliyetler hakkında
görüş alışverişinde
bulundu.Sağlık-Sen
Osmaniye Şubesi
Başkanı Muhi�in
Çenet, üye katılımı-
nın sendikanın güç-
lenmesinde önemli
bir rol oynadığını
belir�i.

Memur-Sen Os-
maniye İl Başkanı
Mahmut Kahraman
ise sağlık çalışanla-

rının zor ve fedakâr
bir görev üstlendi-
ğini belirterek, “Bu
zorlu dönemde Sağ-

lık-Sen gibi güçlü
bir sendikanın var-
lığı, sağlık çalışanla-
rının sorunlarının

y a ş a n d ı ğ ı n d a
önemli bir rol oynu-
yor. Sendikamızın
yanındayız ve her

zaman desteğimizi
sürdüreceğiz” dedi.

Kaynak: Sağ-
lık-Sen Şb.

Kaspersky, "Siber savunma
ve yapay zeka: Kurumunuzu
korumaya hazırmısınız?" baş-
lıklı son çalışmasının sonuçla-
rını paylaştı.

Şirke�en yapılan açıkla-
maya göre, Kaspersky son ça-
lışmasında, KOBİ'ler ve büyük
işletmelerdeki BT ve Bilgi Gü-
venliği profesyonellerinin gö-
rüşlerini derledi. Çalışmanın
sonucuna göre, Türkiye'deki
bilgi teknolojileri (BT) profes-
yonellerinin yüzde 96'sı,
yapay zekanın siber saldırı-
larda kullanımının artacağını
öngörüyor.

Bulgular, yapay zeka
odaklı siber saldırılara acilen
hazırlanma ihtiyacının altını
çiziyor. Araştırmaya katılan
her 10 kişiden 9'u, gelecek 2 yıl
içinde yapay zeka destekli sal-
dırılarda önemli bir artış ola-
cağını öngörüyor.

Gelişen tehditlerle müca-
dele etmek için şirketler siber
güvenlik uzmanlığına büyük
önem veriyor. Katılımcıların
yüzde 96'sı kurum içi çalışan-
lara eğitim vererek kurum içi
uzmanlığı artırmanın önemini
vurgularken, yüzde 91'i siber
güvenlik tedarikçileri tarafın-
dan sağlanan dış uzmanlığa
duyulan ihtiyacın altını çizi-
yor. Bu ihtiyaç, perakendeden
kritik altyapıya kadar farklı
sektörleri kapsıyor ve gelişmiş
tehdit korumasına yönelik ev-
rensel talebi vurguluyor.

Kuruluşlar, siber koruma-
larını güçlendirmek için hem
kurum içi hem de kurum dışı
uzmanlığı aktif bir şekilde en-
tegre ediyor. Türkiye'deki şir-
ketlerin yüzde 24'ü gelişen
tehdit ortamına uyum sağla-
mak için dış destekten yardım
alıyor ya da almayı planlıyor,
yüzde 38'i aynı şeyi şirket içi
eğitim girişimleri yoluyla ya-
pıyor. Buna ek olarak, yüzde
73'ü halihazırda dış siber gü-
venlik uzmanlığı kullanmakta
ve yüzde 60'ı eğitim program-
ları uygulamakta olup, koru-
malarını güçlendirmede ikili
bir yaklaşımın altını çiziyor.

Siber güvenlik sağlayıcıla-
rının uzmanlığı, kuruluşların
korumaya odaklı çözümlerini
dağıtmalarına yardımcı olan
özel profesyonel hizmetlerden
belirli güvenlik zorluklarına
odaklanan gelişmiş uzman
merkezlerine kadar çeşitli şe-
killerde olabiliyor. Bumerkez-

lerden biri Kaspersky AI Tek-
noloji Araştırma Merkezi ola-
rak öne çıkıyor. Bu merkez,
siber güvenlik çözümlerinin
koruyucu yeteneklerini derin-
leştirmek için şirketin yapay
zeka araştırma ve geliştirme
çalışmalarını bir araya getiri-
yor.

Bu alandaki uzmanlığı ge-
liştirmek ve yapay zeka des-
tekli tehditlerin önüne geçmek
içinKaspersky uzmanları, bazı
önerilerde bulundu.

Kaspersky Managed De-
tection & Response çözümü-
nün yanı sıra çevrim içi ve
canlı Kaspersky Siber Güven-
lik Eğitimi kursları ile şirketin
kurum içi becerilerinin güç-
lendirilmesinin, siber koru-
mayı güçlendirmeye ve
çalışanların dayanıklılığını ar-
tırmaya yardımcı olacağını
öneren uzmanlar, siber güven-
lik davranışlarını aşılayanKas-
persky Automated Security
Awareness Platform'unun
yapay zeka destekli tehditlere
ve yapay zeka araçlarının gü-
venli kullanımına adanmış
özel bölümler içerdiğini ve
yapay zeka araçlarının giderek
yaygınlaşmasıyla ilişkili risk-
lerden korunmaya yardımcı
olacağının altını çizdi.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Kaspersky AI Tek-
noloji Araştırma Merkezi
GrupMüdürüVladislav Tush-
kanov, son anketlerinin, işlet-
melerin yapay zeka kaynaklı
siber saldırılardan kaynakla-
nan artan tehdidin farkında ol-
duğunu ve satıcıların
kapsamlı siber güvenlik uz-
manlığının kullanımı da dahil
olmak üzere kapsamlı çözüm-
lerle korumalarını güçlendir-
mek istediklerini gösterdiğini
belir�i.

Tushkanov, "Kaspersky AI
Teknoloji Araştırma Merkezi,
tehdit koruma stratejilerini ge-
liştirmek ve siber güvenlikte
yapay zekayı kullanmanın ye-
nilikçi yollarını keşfetmek için
yapay zeka gelişmelerinden
yararlanmamıza yardımcı
olmak adına çok önemli bir rol
oynuyor. Ayrıca, yapay zeka-
nın kendisine özgü güvenlik
endişelerini ele almamızı sağ-
layarak işletmelerin yapay
zeka kaynaklı en son tehditlere
karşı hazırlıklı olmasını sağlı-
yor." ifadelerini kullandı.

Kaynak: AA

Antalya'nın Kaş ilçesinde
Jandarma ekiplerince düzenle-
nen operasyonda ruhsatsız ta-
banca, av tüfeği ve çok sayıda
fişek ele geçirildi.

Kaş İlçe Jandarma Komu-
tanlığı Asayiş ekipleri ve
JASAT (Jandarma Dedektif-
leri) timlerince Kaş Cumhuri-
yet Başsavcılığı'nın talimatı ile

gerçekleştirilen operasyon
gerçekleştirdi. Ekipler gerçek-
leştirdikleri aramada, 9 ruh-
satsız tabanca, 10 av tüfeği, 300
adet tabanca fişeği, 120 adet av
tüfeği fişeği ve 12 adet şarjör le
geçirildi. Operasyonla ilgili 10
şahıs hakkında soruşturma
başlatıldı.

Kaynak: İHA

Kaspersky'nin "Siber Savunma ve
Yapay Zeka" Araştırması Yayımlandı

Ruhsatsız silah operasyonu

Osmaniye’nin
düşman işgalinden
kurtuluşunun 103.
Yıldönümü coş-
kuyla kutlandı.

Törene Vali Ve-
kili HakanYavuz Er-
doğan, Osmaniye
Milletvekilleri Seydi
Gülsoy ve Dr. Asu

Kaya, 12’nci Ko-
mando Tugay Ko-
mutanı ve Garnizon
Komutanı Tuğgene-
ralAhmet BurakYü-
rüten, Belediye
Başkanı İbrahim
Çenet, Cumhuriyet
Başsavcısı Uygur
KaanArısoy, Osma-

niye Korkut Ata
Üniversitesi Rektörü
Prof. Dr. Turgay
Uzun, Baro Başkanı
Av. Ahmet Şefik
Akın, İl Emniyet
Müdürü Mehmet
Sarıbuva, İl Genel
Meclisi Başkanı
Mehmet Ali Gizlice,

İl GenelMeclisi Üye-
leri, kamu kurum ve
kuruluşları il mü-
dürleri, ilçe belediye
Başkanları, muhtar-
lar, siyasi parti tem-
silcileri, sivil toplum
kuruluşları temsilci-
leri, Şehit ve Gazi
Dernekleri Temsilci-
leri ve vatandaşlar
katıldı.

Osmaniye Vali-
liği, Garnizon Ko-
mutanlığı ve
Osmaniye Belediye-
si’nin Çelenklerinin
Atatürk Anıtına Su-
nulmasının ardın-
dan Saygı Duruşu
ve İstiklal Marşı
Okundu.

Daha sonra, Os-
maniye Vali Vekili
Hakan Yavuz Erdo-
ğan da günün anlam
ve önemine ilişkin
bir konuşma gerçek-
leştirdi.

7 Ocak Osmani-
ye’ninDüşman İşga-
l i n d e n
Kurtuluşunun 103.
Yılını Kutlayan Vali
Vekili Erdoğan ko-
nuşmasında şu ifa-
delere yer verdi;
“Mehmet Akif Er-
soy’un ‘Allah bumil-
lete bir daha İstiklal
Marşı yazdırmasın’
diyerek andığı o yıl-
lar, Türk milletinin
en kutsal mücadele-
lerini verdiği, sö-
mürgecilerin bu
topraklara göz dik-
tiği yıllardır. Emper-
yalist güçlerin
ülkemizi işgal girişi-
minde bulunduğu o
dönemde, Türk mil-
letinin bağımsızlığa,
birliğe ve beraber-
liğe olan inancı ve
kararlılığı tarihe
altın harflerle yazıl-
mıştır. Aziz milleti-
miz, toprağını
düşmana teslim et-
mektense canını ver-
meyi tercih etmiş;
şehir şehir ayağa
kalkarak Kuvayi
Milliye birlikleriyle
bağımsızlık meşale-
lerini yakmıştır.
Dünyada eşi benzeri
olmayan bu müca-
delede, Anado-
lu’nun her karışında
olduğu gibi kahra-
manlık destanları
yazılmış; bu kutsal
toprakların diyarı
Osmaniye de direni-
şin lider şehirlerin-
den biri haline
gelmiştir. Osmani-
yeli Kuvayi Milliye
birlikleri, bereketli
topraklarına düş-
man postalı değdir-
memek için
yekvücut olmuş,
kadın, erkek, küçük,
büyük demeden ba-
ğımsızlık mücadele-
sine katılmıştır.
Bundan tam 103 yıl

önce, Osmaniyeliler
büyük bir fedakârlık
göstererek düşmanı
bu topraklardan
ebediyen kovmuş-
tur. Kaymakam
SaimBey gibi kahra-
manlar, düşmanla
mücadelede bir an
bile tereddüt etme-
miş; gerektiğinde
göğüslerini siper
ederek, şehadet
mertebesine erişmiş
ve zafer yolunu aç-
mışlardır. Bu mem-
leket öyle bir
memleke�ir ki,
Büyük Önder Gazi
Mustafa Kemal Ata-
türk, Toros Dağ-
ları’nın tepelerinde
tek bir evin bacası
tütse dahi, “Ben bu
mille�en umudumu
kesmem. Bayrağımı
göğsüme sarar, mil-
letimin istiklali uğ-
runda ölürüm”
diyerek inancını dile
getirmiştir. Bugün
vatan toprağı, 7
Ocak kahramanları-
nın sayesinde hür ve
bağımsız olarak var-
lığını sürdürmekte-
dir. 7 Ocak,
Osmaniye’mizin ta-
rihinde zaferlerle
örülmüş altın halka-
lardan birisidir. Biz
Osmaniyeliler için
takvimlerimizin en
kıymetli günü, milli
ve manevi duygula-
rımızın doruk nok-
tasına ulaştığı özel
bir gündür. Bugün
huzur ve refah
içinde yaşıyorsak,
bunu iman dolu gö-
ğüsleriyle şehadete
yürüyen vatansever
şehitlerimize ve
kahraman gazileri-
mize borçluyuz.
Onların bize emanet
e�iği kutsal vatanı-
mıza gözümüz gibi
bakmalı ve değerle-
rimize sahip çıkma-
lıyız. Bu duygu ve
düşüncelerle, 7
Ocak Kurtuluş Gü-
nümüzü en kalbi
duygularımla kut-
luyor; bu toprakları
bize armağan eden
aziz şehitlerimizi ve
kahraman gazileri-
mizi rahmetle, min-
netle anıyorum.”

Osmaniye Mil-
letvekili ve Milli-
yetçi Hareket Partisi
Genel Başkanı Dr.
Devlet Bahçeli’nin
kutlama mesajları-
nın okunmasının ar-
dından Kuva-i
Milliye Mücahitleri
Derneği Osmaniye
Şubesi Başkanı
Ahmet Demir,
günün anlam ve
önemine binaen ko-
nuşma yaptı.

Programın De-
vamında Osmaniye
Belediye Başkanı İb-

rahim Çenet günün
anlam ve önemine
ilişkin bir konuşma
gerçekleştirdi.

Osmaniye’nin
bağımsızlık müca-
delesindeki kahra-
manlık ruhunun
yeni nesillere akta-
rılmasının önemine
vurgu yapan Osma-
niye Belediye Baş-
kanı İbrahim Çenet
ise; “7 Ocak Osma-
niye'mizin Kurtuluş
Bayramı kutlu
olsun! Bugün, bu
güzel vatanı bizlere
emanet eden başta
Gazi Mustafa
Kemal Atatürk
olmak üzere, tüm
aziz şehitlerimizi ve
kahraman gazileri-
mizi saygı ve rah-
metle anıyorum.
Ruhları şad olsun!
Bizler, düşmana
karşı direnişiyle ta-
rihe geçen Kayma-
kam Saim Bey'in
‘Ben vatanım işgal
altındayken otura-
mam’ diyerek gös-
terdiği ruhu
taşıyoruz.

Osmaniye’mizin
kurtuluşunun 103.
yılında, geçmişten
gelen bu milli ruhu
ve vatan sevgisini
yeni nesillere aktar-
mak için çalışıyo-
ruz. Bizler, Rahime
Hatunların, Palalı
Süleymanların to-
runlarıyız. Bir kez
daha Osmaniye’mi-
zin kurtuluşunu
kutluyor; vatanımız
için can veren şehit-
lerimizi rahmetle
anıyorum.” Diye
konuştu. Programın
devamında İl Genel
Meclisi Ortaokulu
Öğrencisi Kerim
Öztürk "Bayrak"
isimli şiiri okudu.

Daha sonra
okullar arası şiir ya-
rışmasında birinci
olan 80. Yıl Cumhu-
riyetAnadolu Lisesi
Öğrencisi Ege Bar-
san şiirini okudu.

Osmaniye Bele-
diyesi 7 Ocak Halk
Oyunları Toplulu-
ğunun halk oyun-
ları gösterisinin
ardından Osmaniye
Belediyesi Mehter
Takımı konser
verdi.

Jandarma Genel
Komutanlığı Mera-
sim Bölük Komu-
tanlığı ekipleri
tüfekli gösterilerini
sundular. Tören,
JandarmaKomando
Özel Asayiş Komu-
tanlığı timinin heli-
k o p t e r l e
gerçek leş t i rd iğ i
“üzüm salkımı”
gösterisiyle sona
erdi.

Haber Bülteni

Osmaniye’de 7 Ocak kurtuluş coşkusu yaşandı

Sağlık-Sen’den işyeri temsilcileri toplantısı
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Van'ın Edremit ilçesinde 9 yıl
önce devlet desteğiyle 300 küçük-
baş hayvan satın alan 34 yaşındaki
Serkan Tatar, gözü gibi baktığı ko-
yunların sayısını 3 bin 500'e çıka-
rarak büyük bir sürünün sahibi
oldu. Kurubaş Mahallesi'nde ya-
şayan iki çocuk babası Tatar, ev-
lendikten sonra hayvancılık
yapmaya karar verdi.

Biriktirdiği bir miktar paranın
yanı sıra TarımveOrmanBakanlı-
ğınınKırsal KalkınmaYatırımları-
nınDesteklenmesi Programı'ndan
hibe ve Ziraat Bankasının faizsiz
kredi desteğinden faydalanarak
300 koyun satın alan Tatar, ahır ve
kaba yemdeposu inşa ederek hay-
vancılığa başladı.

Aradan geçen zamanda 3 bin
500 metrekare alana kurduğu te-
sisi hemgeliştiren hemdemodern
tarım yöntemlerini kullanmaya
başlayan Tatar, 6 kişiyi istihdam
ederek özenle beslediği hayvanla-
rın sayısını 3 bin 500'e çıkardı.

Yıl içinde doğan kuzuları bes-
ledikten sonra erkek olanları Ga-
ziantep, Diyarbakır, Şanlıurfa ve
İstanbul'da satışa sunan Tatar,
hem ekonomiye hem de hayvan-
cılığa katkı sunuyor.

"Hayvan sayısını artırmayı

hedefliyorum"
Tatar, AA muhabirine, hay-

vancılığı modern imkanlarla yap-
maya çalıştıklarını söyledi.

Hayvancılığı geliştirerek eko-
nomiye katkı sağlamak istediğini
belirten Tatar, şöyle konuştu:

"Uzun süredir hayvancılık
yapmayı düşünüyordum. 9 yıl
önce bir miktar birikimim, Ziraat
Bankasından aldığım faizsiz kredi
ve Tarım ve Orman İl Müdürlü-
ğünün hibe desteğiyle hayvancılık
yapmaya başladım. 6 çalışanımla
hayvanların sayısını sürekli artır-
dık. Böyle olunca ahırı büyüterek
dahamodern bir hale getirdik. Bu
süreçte yine Bakanlığımızın yüzde
50 hibe desteğinden faydalandık.
Küçükbaş hayvan sayısını 300'den
3 bin 500'e çıkarmayı başardık."

Üreticilere verilen desteğin
devam etmesini istediklerini akta-
ran Tatar, "Bu tür desteklerle üre-
tim de artıyor. Yıl içinde doğan
kuzuları besliyoruz. Erkek kuzu-
lara bir süre baktıktan sonra ke-
simlik olarak Gaziantep,
Diyarbakır, Şanlıurfa ve İstan-
bul'da satışa sunuyoruz. Kısa za-
manda süt üretimine de geçmeyi
planlıyoruz. Hayvan sayısını ar-
tırmayı hedefliyorum. Allah dev-

letimizden razı olsun." dedi.
Van'ın küçükbaş hayvan var-
lığı yaklaşık 3,5 milyon

TarımveOrman İlMüdürlüğü
Kırsal Kalkınma ve Örgütlenme
Şube Müdürü Bünyamin Hakan
da tarımve hayvancılık yönünden
Van'ın önemli bir kent olduğunu
belir�i.Devletin her zaman çiftçi-
nin yanında olduğunu vurgula-
yan Hakan, "İlimizde hayvancılık
yapanlara gereken desteği veriyo-
ruz. Tarım ve hayvancılığın daha
da gelişmesi için çalışıyoruz." diye
konuştu.Van'ın küçükbaş hayvan
varlığının yaklaşık 3 milyon 500
bin olduğunu bildiren Hakan,
şunları kayde�i:

"Vatandaşımızın çoğu geçi-
mini hayvancılıkla sağlıyor. Des-
tekten faydalanan çiftçilerimizi
sürekli ziyaret ediyor, gerekli de-
netimleri yapıyoruz. Yaklaşık 9 yıl
önce hayvancılığa başlayan Ser-
kan Tatar kardeşimize Tarım ve
Orman İl Müdürlüğü olarak 5
milyon liralık ahır ve samanlık
hibe desteği verdik. Genç girişimci
kardeşimiz hayvancılığını daha da
büyütmek istiyor. Biz de böyle is-
tekli genç girişimcileri destekle-
meyi sürdüreceğiz."

Kaynak: AA

Genç girişimci, 300 küçükbaş
hayvanını 9 yılda 3 bin 500'e çıkardı

Omuzladığı her ağırlıkta “özgürleşiyor”
Uluslararası şampiyonalarda Türkiye'yi tem-

sil eden doğuştan görme engellimilli halterciMel-
tem Tırıklı, "Halter bana ciddi bir özgüven ve
özgürlük verdi. Kendimi daha zinde ve güçlü his-
sediyorum." dedi.

Gaziantep'te yüzde 90 görme engelli olarak
dünyaya gelen 39 yaşındaki Tırıklı, abisinin des-
teğiyle lise çağlarında halter sporuyla tanıştı.

Katıldığı ilk müsabakalardan itibaren derece-
ler elde eden, bu süreçte Gazi Üniversitesi Beden
Eğitimi ve Antrenörlük Bölümü'nden de mezun
olan Tırıklı, spor sevgisi ve azmiyle önüne çıkan
tüm zorlukları aştı.

AA ekibi, uluslararası şampiyonalarda Türki-
ye'yi temsil eden ve bugüne kadar birçokmadalya
kazanan görme engelli milli halterci Meltem Tı-
rıklı'nın bir gününü görüntüledi.
Görme Engelliler Dünya Şampiyonası'ndan

"altın madalya" ile döndü
Aynı zamandaAnkara Büyükşehir Belediyesi-

nin görme engelliler eğitim biriminde görev
yapan, Braille alfabesiyle hazırlanan materyalleri
okuyarak hata olup olmadığını kontrol eden Tı-
rıklı, spor yapmaya ilkokul çağlarında başladığını,
2007'de abisinin teşvikiyle halter ile tanıştığını an-
la�ı.

"Abim bir gün halter müsabakası olacağını
söyledi ve katılmamı önerdi. Ağırlık kaldırmayı
başarabileceğimi fark e�im." diyen Tırıklı, katıl-
dığı ilk yarışmada derece elde e�iğini ve bu başa-
rısını gördükten sonra daha azimli çalışmaya
başladığını söyledi.

Hayatının ciddi bir disiplin içinde geçtiğini ve
bu sayede başarı elde e�iğini vurgulayan Tırıklı,
"Antrenmanlara daha sık gitmeye başladım.Uyku
düzeni çok önemli, akşam 22.00'de yatıp, 8 saat
uyumaya dikkat e�im. En ince detayına kadar
araştırıp, nasıl daha iyi bir sporcu olurum diye
kendimi geliştirmeye çalıştım." ifadelerini kul-
landı. Düzenli antrenmanlarla kariyerine yön ver-
diğini dile getiren Tırıklı, "2007'de Brezilya'daki
Dünya Oyunları'nda dünya ikincisi oldum.
2009'daAmerika'da düzenlenenGörmeEngelliler
Dünya Şampiyonası'nda altınmadalya kazandım
ve dünya şampiyonu oldum. 2024 yılında Kaza-
kistan'da yapılan şampiyonada üçüncü oldum ve
'bench press' dalında dünya ikinciliği aldım." dedi.

"Halter benim için ikinci bir şans,
yeni bir hayata doğmak demek"

Sporun hayatında büyük bir yer edindiğini,
halterin en büyük sevdası olduğunu belirten Tı-
rıklı, "Halter bana ciddi bir özgüven ve özgürlük
verdi. Kendimi daha zinde ve güçlü hissediyo-
rum.Halter benim için ikinci bir şans, yeni bir ha-
yata doğmak demek." ifadelerini kullandı.

Müsabakalara hazırlanırken her gün 2-2,5 sa-
atlik antrenmanlar yaptığını ve bu süreci disiplinle

yöne�iğini aktaran Tırıklı, ailesinin başlangıçta bu
spora çok sıcak bakmadığını ama elde e�iği başa-
rıları gördükten sonra kendisine destek olmaya
başladıklarını anla�ı.

Tırıklı, sporun sadece fiziksel değil, ruhsal bir
iyileşme aracı olduğuna da dikkati çekerek, aile-
sine ve desteklerinden ötürüAltınoktaGörmeEn-
gelliler Spor Kulübü'ne teşekkür e�i.

"Teknoloji bizim hayatımızı kolaylaştırı-
yor"

Görme engelli bir birey olarak gelişen teknolo-
jiden yararlanmaya çalıştığını, bazı uygulamala-
rın günlük yaşamını çok kolaylaştırdığını da dile
getiren Tırıklı, bu tip teknolojilerin tüm engelli bi-
reyler için erişilebilir olmasının önemine vurgu
yaptı.

Bu çerçevede, görme engelli veya görme güç-
lüğü çeken kişilere yardım etmek amacıyla gö-
nüllülerin bir araya geldiği bir topluluk olan "Be
My Eyes" isimli uygulamaya değinen Tırıklı,
"Görme engelliler için geliştirilen uygulamalardan
'BeMy Eyes' hayatımı çok kolaylaştırıyor.Alışve-
riş yaparken ürün bilgilerini okumak ya da kıya-
fet seçimi gibi basit şeylerde bile buradan destek
alabiliyorum. Bana 'Ne istiyorsun' diye soruyor,
dip boyam geldi mi mesela, ben bunu göremiyo-
rum. O bana söylüyor." diye konuştu.

Telefonundaki yapay zeka programları saye-
sinde birçok işini kolayca halledebildiğini belirten
Tırıklı, "Teknoloji ne kadar gelişirse hayat bizim
için o kadar kolaylaşıyor." dedi.

"Sessizce kolumuza girmeyin, önce sorun"
Görme engelli bireylere yardım etmek isteyen

kişilere de önerilerde bulunan Tırıklı, şunları söy-
ledi:

"Örneğin, yolda yürürken ya da toplu taşıma-
dayken sessizce koluma girilmesi beni hemürkü-
tüyor hem de rencide ediyor. İnsanlar yardım
etmek istediğinde önce bunu sormalı. Ayrıca yol-
lardaki sarı çizgilerin üzerine park eden skuterler
ya da konulan cisimler hayatımızı zorlaştırıyor.
Bu konuda daha duyarlı olunmasını rica ediyo-
ruz."Tırıklı, bağımsız hareketin önemine dikkati
çekerek, "Beyaz baston, bizim gözümüz. Bu ol-
madan dışarıda rahat hareket etmemiz mümkün
değil. İnsanlar bunu anlayıp bize destek olursa
hayat çok daha kolay olur." şeklinde konuştu.

"Beyaz baston"un geçmişi 102 yıl
öncesine dayanıyor

Görme engelli bireylerin taşıdığı "beyaz bas-
ton" onların güvenli ve bağımsız biçimde hareket
etmelerini sağlarken, aynı zamanda görme engelli
olduklarını ifade eden evrensel bir sembol olarak
kabul ediliyor.

Beyaz bastonun tarihçesi, 102 yıl öncesine da-
yanıyor. İngiltere'nin Bristol kentinde yaşayan fo-
toğrafçı James Biggs'in geçirdiği bir kaza sonucu

görme yetisini kaybetmesi ve ar-
dından trafik yoğunluğundan
dolayı güvenliği için bastonunu
beyaza boyaması, bu evrensel
sembolün ilk adımı oldu. Biggs'in
bu yenilikçi fikri, 1931 yılında
Fransa'da düzenlenen ulusal bir
kampanyayla tüm dünyada bir
harekete dönüştü.

Bu kapsamda, görme engelli
bireylerin yaşadığı zorluklara
dikkat çekmek ve toplumsal far-
kındalığı artırmak amacıyla Tür-
kiye'de her yıl 7-14 Ocak tarihleri
Beyaz Baston Görme Engelliler
Haftası olarak kutlanıyor.

Kaynak: AA

Görme engelli kadın halterci,
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Osmaniye Toprak-
kale Toplum Sağlığı
Merkezi, doğal olan
normal doğumun
teşvik edilmesi ama-
cıyla kapsamlı bir
bilgilendirme kam-

panyası düzenledi.
Kampanya çerçeve-
sinde Merkez Aile
Sağlığı Merkezi’nde
açılan bilgilendirme
standında vatandaş-
lara normal doğu-

mun avantajları an-
latıldı.
Ayrıca Türkmen
Beldesi’nde düzen-
lenen eğitim progra-
mında, doğum
süreci ve doğal do-

ğumun anne ile
bebek sağlığı üze-
rindeki olumlu etki-
leri uzmanlar
tarafından detaylı
şekilde açıklandı.
Kampanyanın bir
diğer ayağı ise Lale-
gölü Köyü’nde ger-
çekleştirildi. Sağlık
personelleri, ev zi-
yaretleri yaparak bi-
rebir bilgilendirme
çalışmaları yürü�ü.
Ziyaretlerde, nor-
mal doğumun anne
ve bebek için en sağ-
lıklı yöntemlerden
biri olduğu vurgula-
narak vatandaşların

soruları yanıtlandı.
Toprakkale Toplum
Sağlığı Merkezi yet-
kilileri, bu tür bilgi-
l e n d i r m e
f a a l i y e t l e r i n i n
devam edeceğini be-

lirterek, doğal doğu-
mun teşvik edilme-
sinin toplum sağlığı
için büyük önem ta-
şıdığını ifade e�i.
Kaynak: İl Sağlık

Müdürlüğü

Biruni Üniversitesi Tıp Fa-
kültesi Hastanesi Yürüyüş
Analizi Merkezi'nden Orto-
pedi ve Travmatoloji Uzmanı
Prof. Dr. Fuat Bilgili, gebelik
döneminde vücu�ameydana
gelen hormonal ve biyomeka-
nik değişikliklerin, ayak ve
yürüyüş sağlığını etkilediğini
ve yürüme analizinin bu sü-
reçte kritik rol oynadığını bil-
dirdi.

Hastaneden yapılan açık-
lamaya göre, gebelik, hormo-
nal değişimlerin ve artan
vücut ağırlığının etkisiyle kas
ve eklem sistemini doğrudan
etkiliyor ve bu süreçte ayak
kemerinde düzleşme ve ba-
sınç dağılımında değişiklikler
meydana geliyor.

Açıklamada görüşlerine
yer verilen Prof. Dr. Bilgili, bu
değişikliklerin yalnızca ayak
ağrılarına değil, duruş bo-
zuklukları, bel, sırt ve eklem
ağrılarına da zemin hazırla-
yabildiğini belir�i.

Yürüme analizinin, gebe-
likte ayak sağlığını korumada

kritik bir rol oynayacağının
bilgisini paylaşan Bilgili, "Bu
analizle ayak biyomekaniğin-
deki değişimleri erken tespit
ediyor, kişiye özel ortopedik
tabanlıklar ve ayakkabı öneri-
leri sunuyoruz. Böylece gebe-
lik süreci daha konforlu ve
sağlıklı hale geliyor." ifadele-
rini kullandı.

Bilgili, gebelikte ayak sağ-
lığını korumanın bebeğin
sağlığına da dolaylı katkı sağ-
ladığını vurgulayarak,
doğum sonrası süreçte özel
egzersizler ve desteklerle ka-
dınların hızlıca toparlanabile-
ceğini aktardı.

Gebelikte yürüme analizi
yaptırmanın hem annenin
dengesini güçlendirdiğine
hem de sağlık sorunlarını ön-
lediğine işaret eden Prof. Dr.
Fuat Bilgili, "Ayak sağlığınıza
dikkat ederek gebelik süre-
cini daha rahat geçirebilir, be-
beğiniz için sağlam adımlar
atabilirsiniz." açıklamala-
rında bulundu.

Kaynak: AA

Gebelikte ayak sağlığına
ilişkin değerlendirme

Bingöl'ün Solhan ilçesinde
Turna Gölü'ndeki yüzen ada-
lar, her mevsim doğaseverle-
rin ilgi odağı oluyor.

Solhan'ın Hazarşah köyü-
nün Aksakal mezrasında yer
alan Turna Gölü'ndeki yüzen
adalar, yörenin en önemli tu-
rizm değerlerinden.

Yerli ve yabancı turistlerin
rotasında bulunan yüzen
adalar, her mevsim farklı bir
güzelliğe bürünüyor.

Doğa Koruma ve Milli
Parklar Genel Müdürlüğünce
"Yüzen Adalar Tabiat Anıtı"
olarak koruma altına alınan
yüzen adaları ziyaret edenler,
doğa ile iç içe zaman geçirir-
ken güzel manzaranın da
keyfini çıkarıyor.

Doğa Koruma ve Milli
Parklar Bingöl Şube Müdür-
lüğü verilerine göre yüzen
adalar, geçen yıl yaklaşık 22
bin ziyaretçiyi ağırladı.

Yüzen adaların hareket et-
tiği anlar, "time-lapse" yönte-
miyle dronla görüntülendi.

"Kışın beyaz örtüyle
çok daha güzel olmuş"

Yüzen adaların ziyaretçi-
lerinden Yusuf Ataç, AA mu-
habirine, Balıkesir'den
geldiğini, Bingöllü doktor ar-

kadaşı sayesinde yüzen ada-
ları görme fırsatı bulduğunu
söyledi.

Ataç, yüzen adaları çok
beğendiğini anlatarak, "Çok
eşsiz bir güzellik. Yani böyle
bir yer olması beni şaşır�ı. 60-
80 metre arası derinliğin ol-
ması da bayağı ilginç, çok
beğendim. Gelenlere tavsiye
ederim. Yüzen adaların daha
önce çekilen fotoğraflarda ye-
şile bürünmüş halini görmüş-
tüm, kışın beyaz örtüyle çok
daha güzel olmuş." dedi.
"İlk defa su üzerinde hare-
ket eden adalar gördüm"
Adana'dan gelen Mehmet

Ali Çelik de yüzen adaları
gördüğünde şaşırdığını be-
lir�i.

Çelik, şunları söyledi:
"İlkbaharda buraya gelen

arkadaşlarımız vardı, kış da
farklı bir güzellik katmış. Ge-
lecek arkadaşlara tavsiye ede-
rim. İlk defa su üzerinde
hareket eden adalar gördüm
ve bu adaların erimemesi il-
ginç çünkü neticede al�a su
var, toprak zamanla eriyebilir
ancak yıllardır böyleymiş.
Gayet keyifliydi, güzel bir ak-
tivite oldu."

Kaynak: AA

Yüzen adalar dört mevsim
doğaseverleri ağırlıyor

Osmaniye’deOy-
makbaşı Hizmet İçi
EğitimKursu ile İzci
Liderliği Temel Kur-
sunu (LTK) tamam-
layan din görevlileri
İl Müftüsü Ali Çak-
mak'ı makamında
ziyaret e�i.

Müftülük TIFDi-
yanet İzci Liderleri,
Türkiye İzcilik Fede-
rasyonu ile Diyanet
İşleri Başkanlığı ara-
sında imzalanan
protokol çerçeve-
sinde izci liderliği
temel kursuna ka-

tıldı. İzci liderlerinin
ziyaretinden dolayı
çokmutlu olduğunu
ifade eden Ali Çak-
mak; “İzcilik faali-
yetleri gençlerin
ruhen, bedenen ve
ahlâken yetişmele-
rinde çok önemli bir
faktör. Bu nedenle
özverili çalışmaları-
nızdan dolayı sizleri
tebrik ediyor, çalış-
malarınızda başarı
ve kolaylıklar diliyo-
rum" dedi.

Türkiye İzcilik
federasyonuAllah-u

ekber dağları şehit-
lerini anma milli bi-
linç kampına katılan
TİF- Diyanet Osma-
niye İzci Lideri Mu-
hammet Furkan
Tatlı, kamp hak-
kında Müftü Ali
Çakmak'a bilgi vere-
rek hatıra flamasını
hediye e�i.

Müftü Çakmak,
nazik ziyaretlerin-
den ötürü TİF-Diya-
net Osmaniye İzci
Liderlerine teşekkür
e�i.

İl Müftülüğü

İzci liderleri Müftü Çakmak’ı ziyaret etti

Osmaniye’nin düş-
man işgalinden
k u r t u l u ş u n u n
103’ncü yıl dönümü
etkinlikleri çerçeve-
sinde fener alayı
düzenlendi.
Mehter Takımı eşli-
ğinde yüzlerce va-
tandaşın katılımıyla
gerçekleşen yürü-
yüşün sonunda
hava fişek gösterisi

renkli görüntülere
sahne oldu.
Osmaniye Belediye-
si’nin ev sahipli-
ğinde düzenlenen 7
Ocak kurtuluş et-
kinlikleri kutlama-
ları çerçevesinde
düşman işgalinden
k u r t u l u ş u n u n
103’ncü yıl dönü-
münde fener alayı
düzenlendi. Devlet

Bahçeli Meyda-
nında bir araya
gelen yüzlerce va-
tandaş ellerinde
Türk bayraklarıyla
2023 Açık Hava
Müzesi’ne kadar
Osmaniye Beledi-
yesi Mehter Takımı
eşliğinde yürüdü.
Günün anlam ve
önemine binaen
Mehter Takımı’nın

seslendirdiği marş-
ların ardından hava
fişek gösterisi ya-
pıldı.
Protokol üyeleri ve
vatandaşların ke-
yifle izlediği hava
fişek gösterisinde
renkli görüntüler
ortaya çıktı.
Belediye Başkanı
İbrahim Çenet, yü-
rüyüşte yaptığı

açıklamada, şunları
kayde�i:
“Bizim Pahalı Sü-
leymanlarımız ve o
kaçkaç hadisesinin
yaşandığı dönemde
bütün kahraman
Osmaniye 'mizin
aziz şehitlerini bir
kez daha saygıyla
hürmetle şükranla
anıyorum ve bizlere
bırakmış oldukları

bu vatanı ilelebet
boyunca hep bir-
likte Türk'ün yurdu
yapacağımızı bir
kez daha vurgulu-
yorum ve sizleri
saygıyla, sevgiyle
selamlıyorum. Os-
maniyemizin kurtu-
luşu bir kez daha
hayırlı olsun” diye
konuştu.

M. Ali Ulugöl

7 Ocak Fener Alayı büyük ilgi gördü

O s m a n i y e
1.Amatör lig ekiple-
rinden Toprakkale
Gençlerbirliği Spor,
teknik direktörlük
görevine deneyimli
isim Yusuf Göçer’i
getirdi.

Kulüp, daha
önce takımın ba-
şında bulunan
Murat Yüksek ile
karşılıklı anlaşarak
yollarını ayırdıktan
sonra, şampiyonluk

hedefi doğrultu-
sunda hızlı bir adım
a�ı ve Göçer ile an-
laşma sağladı.

Kulübün resmi
sosyal medya hesa-
bından yapılan
açıklamada, “Top-
rakkalespor’umuza
hayırlı uğurlu
olsun. Hocamıza
şampiyonluk yo-
lunda başarılar dile-
riz” ifadelerine yer
verilerek, yeni tek-

nik direktöre olan
güven vurgulandı.

Yusuf Göçer yö-
netimindeki Top-
r a k k a l e
Gençlerbirliği Spor,
yeni sezonda hem
saha içi performan-
sını yükseltmeyi
hem de saha dı-
şında yapacağı stra-
tejik adımlarla
dikkat çekmeyi he-
defliyor. Kulübün
transfer planlaması

ve sezon hazırlıkla-
rıyla ilgili detayla-
rın önümüzdeki
günlerde netleşmesi
bekleniyor.

T o p r a k k a l e
Gençlerbirliği taraf-
tarları, takımın
şampiyonluk hede-
fiyle çıktığı bu
yolda yeni teknik
direktörün perfor-
mansını merakla
bekliyor.

Haber Bülteni

Osmaniye 'nin
Kadirli ilçesinde çe-
şitli suçlara karıştık-
ları iddiasıyla asayiş
uygulamalarında
gözaltına alınan 16
şüpheliden 6'sı tu-
tuklandı.

İlçe Emniyet
Müdürlüğü ekiple-
rince gerçekleştiri-
len asayiş
uygulamalarında 2

ruhsatsız tabanca,
kurusıkı tabanca ve
bir miktar uyuştu-
rucu ele geçirildi.

Çalışmada, çeşitli
suçlardan aranan 16
şüpheli yakalandı.

Emniye�eki iş-
lemlerinin ardından
adliyeye sevk edilen
zanlılardan 6'sı tu-
tuklandı.

Kaynak: AA

Toprakkale G.B. Yusuf Göçer ile anlaştı

Normal doğumun önemi anlatılıyor

Yakalanan 16 şüpheliden 6'sı tutuklandı
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